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Адрес Nanjing Electric 
No. 63 Taixin Road 
Nanjing, Jiangsu 
210038

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The company manufacturers 10 product categories consisting of thousands of varieties including 15,000 lbs (70kN) to 215,000 lbs (960kN) HVAC and
HVDC toughened glass insulators. Other products include 20~1000kV capacitor bushings, 110~220kV HV transformers, 15~220kV HV disconnections
and HV porcelain insulators, large scale bushing insulators, and spark plugs. In addition to supplying the domestic electric power construction, railway
electrification and subway industries, Nanjing Electric supplies quality products to more than 50 countries across the world.

Toughened glass insulators, with technology acquired from foreign expertise and relying on our own intellectual property rights of production, has
achieved the current international products premium standard. As a result of Nanjing Electric’s technological innovation of new products, these
toughened glass insulators have been used in over 300 foreign and domestic ultrahigh voltage transmission lines (up to 1000kV AC and 800kV
HVDC). At present, the production capacity of toughened glass insulators is over 12 million units per year with 5 automatic production lines.

Company Profile of Nanjing Electric

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


